
P r o t o k ó ł Nr 5/24

posiedzenia Komisji Techniczno - Inwestycyjnej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego 

odbytego w dniu 9 października 2024 roku

Obecnych na posiedzeniu było  radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczyli p.  
Z-ca Burmistrza T. Kozłowski, p. I. Żurawski – Naczelnik Wydziału GR
radni :  H. Biernacka, K. Wieczorkowski, A. Nisterenko, M. Kijewski, A. Nisterenko

Otwarcia posiedzenia dokonał p. J. Zwierzchowski który po powitaniu przybyłych i stwierdzeniu 
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na VI sesję.
4. Sprawy bieżące.

Do pkt 2
Komisja (4 – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt. 3
Komisja (4 głosami – za ; jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia  się  zgody  na  nabycie  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  działki  gruntu  oznaczonej 
numerem  ewidencyjnym  2941  o  powierzchni  0,0037  ha,  zapisanej  w  księdze  wieczystej 
KWWL1A/00009371/9,  położonej  w  Aleksandrowie  Kujawskim   przy  ulicy  Krzywej,  z 
przeznaczeniem pod drogi publiczne.

Komisja (4 głosami – za ; jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na złożenie wniosku aplikacyjnego i przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 
pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 1”.

Komisja  (5  –  za  ;  jednogłośnie)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie 
Wyrażenia   zgody   na   zawarcie   umowy   dzierżawy   na   czas  oznaczony  do 5 lat z  
dotychczasowym  dzierżawcą  na  dzierżawę  nieruchomości  zabudowanej  budynkiem  o 
powierzchni zabudowy 921 m2   zlokalizowanym na działce nr 2853 o powierzchni 0,9473 ha 
położonej przy ulicy Długiej 8 w Aleksandrowie Kujawskim, dla której prowadzona jest w 
Sądzie  Rejonowym   w  Aleksandrowie  Kujawskim  IV  Wydział  Ksiąg  Wieczystych  księga 
wieczysta WL1A/00008076/4, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności oświatowej.

Komisja  postanowiła  o  przystąpieniu  do  rozmów  z  dzierżawcą  na  temat  przedmiotu 
dzierżawy.

Komisja wnioskuje o możliwość wglądu do sformułowanej umowy dzierżawy. 
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